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Emne: 3 spørsmål fra Høyre til kommunestyret 19.11.
Vedlegg: 
1. Høyre ber om en konsekvensutredning på hvordan varslet nedbemanning innen helse vil påvirke tjenestetilbudet
innen familiehelse og forebygging.

2. Høyre ber om en tallfesting av og begrunnelse for kommunens bruk av ekstern kompetanse til saksbehandling.  

3. Ang.:  Kommunale utleieboliger.  Hva eier kommunen av slike boliger?  Hvordan samsvarer dette antallet boliger med
hva det er helt nødvendig å kunne tilby?  Hva kan vi evt. avhende?  Hvordan kan slikt salg påvirke kommunens økonomi
på kort og lang sikt?  

Med hilsen
Anne Bjørnerud
Gruppeleder Høyre


